



韋浩文主席（左三）致送紀念品予中聯辦教育科技部部長王偉明博士（右三）。
Mr. WAI Ho Man, Herman (left 3), the Chairman, presented a souvenir to Dr. WANG Weiming (right 3), Director-General of the Department of Educational, Scientific and Technological Affairs, Liaison Office of the Central People's Government in the HKSAR.

服務焦點 SERVICE FOCUS 23.2

「心繫家國」— 中華樂舞慶新春綜藝匯演 “Love Our Home, Treasure Our Country” – Chinese New Year Gala

作為教育局統籌的「心繫家國」系列活動之一，正值新春佳節，本院籌辦該活動讓學生透過舞蹈、音樂及武術等表演，展現中華文化的獨特魅力，同時傳達對家國的情感。

As one of the joint school activities under the theme of "Love Our Home, Treasure Our Country" coordinated by the Education Bureau, TWGHs organised the Event in celebration of the Chinese New Year to showcase the unique charm of the Chinese culture, and express our love for our home country, through dances, music, and martial arts performances by our students.



主禮嘉賓教育局局長蔡若蓮博士太平紳士（後排右七）、韋浩文主席（後排左八）及董事局成員共賀新春。
The officiating guest Dr. the Hon. CHOI Yuk Lin, JP (back row, right 7), Secretary for Education, Mr. WAI Ho Man, Herman (back row, left 8), the Chairman, and Board Members celebrated the Chinese New Year together.



活動消息 LATEST NEWS 16.2

本院參與香港八和會館新春團拜午宴 TWGHs Joined the Chinese New Year Luncheon Hosted by the Chinese Artists Association of Hong Kong (CAAHK)

本院多年來積極與香港八和會館合作，致力推廣粵劇，讓年輕一代加深對粵劇文化的了解。

Over the years, the Group has been working closely with the CAAHK for proactive promotion of Cantonese opera, so that the younger generation may gain a deeper understanding of the Cantonese opera culture.



文化體育及旅遊局局長楊潤雄GBS太平紳士（中）、韋浩文主席（右）及行政總監蘇祐安先生（左）合照。

Group photo of the Hon. YEUNG Yun Hung, Kevin, GBS, JP (centre), Secretary for Culture, Sports and Tourism, Mr. WAI Ho Man, Herman (right), the Chairman, and Mr. SU Yau On, Albert (left), Chief Executive

韋浩文主席（左二）、八和會館理事會主席司徒旭（龍貫天）先生MH（中）、表演藝術委員會增選成員楊偉誠博士BBS, MH太平紳士（右二）、香港都會大學副校長（資源及發展）呂汝漢教授（右一）、及行政總監蘇祐安先生（左一）合照。
Group photo of Mr. WAI Ho Man, Herman (left 2), the Chairman, Mr. SE-TO Yok (LOONG Koon Tin), MH (centre), Chairman of the CAAHK, Dr. YEUNG Wai Shing, Frankie, BBS, MH, JP (right 2), Co-opted Member of Performing Arts Committee, Professor LUI Yu Hon (right 1), Vice President (Resources and Development) of Hong Kong Metropolitan University, and Mr. SU Yau On, Albert (left 1), Chief Executive



韋浩文主席（右六）與顧問局成員、董事局成員及高級職員參與酒會。
Mr. WAI Ho Man, Herman (right 6), the Chairman, attended the Reception together with Advisory Board Members, Board Members, and senior staff.

活動消息 LATEST NEWS 16.2

民政及青年事務局新春酒會 Spring Reception of the Home and Youth Affairs Bureau

本院獲邀參與民政及青年事務局甲辰年新春酒會，與社會各界一同喜迎新春。
The Group was invited to the Spring Reception 2024 hosted by the Home and Youth Affairs Bureau, in celebration the Chinese New Year with different community members.